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ATTENTION! THE NEXT MENTORSHIP PROGRAM WEBINAR IS ON MAY 9TH!

In addition to your monthly group meetings with your mentor, CIPMM invites you to attend
monthly webinars on a variety of topics. Make sure to join us for the next webinar on May 9th
from 1:30 pm to 2:30 pm EST!

Link: https://us06web.zoom.us/j/88342532965?pwd=RUlFVFcxWlhnbUxUNXRkNFViUnNndz09
Passcode: CIPMM2023

Topic: Innovative Approaches to Indigenous Procurement
Overview of the new 5% target for Indigenous Procurement as well as innovative tools and
approaches to maximize Indigenous Participation.

Speaker:
Alexandre Cournoyer – Business, Strategy and Policy Analyst – Indigenous
Procurement Policy Directorate
Alexandre has been with the Indigenous Procurement Policy Directorate for 3 years.
Heprimarily worked on Modern Treaty economic obligations in procurement, offering advice
on meeting Government of Canada Obligations in Modern Treaty. He joined work on the 5%
mandate implementation in 2021.

The Recording for Mentorship Webinar #1: Government of Canada –
Ensuring Ethical Procurement, April 11, 2023 is now Available!

Watch the Recording

The webinars are taking place on Zoom. If you have trouble accessing the platform through
your work email or device, please use your personal email or device. If you are unable to
attend, please check back in the Mentorship area under the "Recordings" tab to watch all
missed events on-demand.

Username: CIPMMmentee
Password: Class2023

Please note that access to the Mentorship area is restricted to the 2023 CIPMM mentees
only, and the login details should not be shared.

Contact the CIPMM Secretariat if you have any questions or require more information.
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ATTENTION! LE PROCHAIN ​​WEBINAIRE DU PROGRAMME DE MENTORAT
EST LE 9 MAI !

En plus de vos rencontres de groupe mensuelles avec votre mentor, l'ICAGM vous invite à
assister à des webinaires mensuels sur une variété de sujets.
Assurez-vous de nous rejoindre pour la prochaine session le 9 mai de 13h30 à 14h30 HNE !

Lien: https://us06web.zoom.us/j/88342532965?pwd=RUlFVFcxWlhnbUxUNXRkNFViUnNndz09

Code d'accès: CIPMM2023

Sujet: Approches Innovatives en approvisionnement autochtone
Survol de la nouvelle cible de 5% pour l’approvisionnement autochtone en plus des nouvelles
ressources et approches pour maximiser la participation autochtone.

Présentateur:
Alexandre Cournoyer, Analyste , Affaires, stratégie et politique, Directorat des
politiques en approvisionnement Autochtone
Alexandre fait partie du Directorat des politiques en approvisionnement autochtone depuis 3
ans. Il a travaillé principalement sur les obligations relatives aux traités modernes, offrant des
conseils aux spécialistes des acquisitions pour remplir les obligations du gouvernement du
Canada. Il a rejoint l’équipe de travail sur l’objectif de 5% en 2021.

Le webinaire d'enregistrement pour le mentorat #1 : Gouvernement du
Canada - Assurer un approvisionnement éthique, 11 avril 2023 est

maintenant disponible !

Regarder l'enregistrement
(Anglais)

Les webinaires se déroulent sur Zoom. Si vous rencontrez des difficultés pour accéder à la
plateforme via votre adresse e-mail ou votre appareil professionnel, veuillez utiliser votre
adresse e-mail ou votre appareil personnel. Si vous ne pouvez pas y assister, veuillez revenir
d a n s la zone de mentorat sous l'onglet "Enregistrements" pour regarder tous les
événements manqués à la demande.

Nom d'utilisateur: CIPMMmentee
Mot de passe: Class2023

Veuillez noter que l'accès à cette zone sécurisée  est limité aux mentorés ICAGM 2023
uniquement et que les informations de connexion ne doivent pas être partagées.

Communiquez avec le Secrétariat de l'ICAGM si vous avez des questions ou souhaitez
obtenir plus de détails.
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